

REFERAT – Styremøte 14

TINGPERIODE 2024-2026

Dato: Tirsdag 23. september 2025

Tid: 20:00-21:20

Sted: Teams

Til stede fra styret: Trine S. Bekken, Inger Lyngfoss, Susanne B. Sandberg, Thomas K. Jacobsen, Espen Hartvigsen, Kjetil Vognild, Trine Høiberget

Til stede fra admin:

Forfall:

Åpning:

Godkjenning av innkalling, sakliste, inhabilitet og møtereferat.

Digitale vedtak

Saksnr.	Tema
V-sak 108/24-26	Nordisk - Lokasjon
V-sak 113/24-26	Søknad om støtte BW Toppidrett
V-sak 114/24-26	Bredde ut til klubb – Molde Swing og Rockeklubb

Vedtak

Saksnr.	Tema
V-sak 115/24-26	Nordisk 2026 – Logo/markedsføring

Orientering

Saksnr.	Tema
O-sak 116/24-26	Konkurranse 2025
O-sak 117/24-26	Status breddeksamling 2026
O-sak 118/24-26	Budsjett og regnskapsstatus september
O-sak 119/24-26	Info fra HS



Saksnr.	Tema og innhold	Ansvarlig
Åpning	Godkjenning av innkalling, saksliste og møtereferat Innkalling, saksliste og møtereferat godkjent. Susanne har meldt seg inhabil før behandling av V-sak 113/24-26. Saker til eventuelt:	Susanne
V-sak 108/24-26	Nordisk – Lokasjon Vedtak ble utsatt sist møte, og kulturhuset i Lillestrøm sjekket som alternativ lokasjon. Det er opptatt aktuell helg. Dette ble beskrevet per epost til styret den 29. august med utkast til budsjett, og Thon Arena som lokasjon ble deretter vedtatt digitalt den 30. August. Vedtak: Nordisk og World Cup avholdes på Thon Hotel Arena i 2026	
V-sak 113/24-26	Søknad om støtte BW Toppidrett Thobias Jacobsen og Martine Karlsen har søkt om støtte til pendling mellom Fauske og Trondheim for trening til høstens konkurranser. De har også søkt også om støtte til World Cup. Vedtak: Seksjonen dekker reise til WC Geneve 11. Okt, samt gir reisestøtte til pendling da de er eneste par. Paret må i den forbindelse levere treningsplan for sesongen.	Susanne
V-sak 114/24-26	Bredde ut til klubb – Molde Swing- og Rockeklubb Molde Swing og Rockeklubb har søkt seksjonen om bredde ut til klubb i bugg. Vedtak: Søknad innvilges. Trine B. er kontaktperson og tar kontakt med klubb med detaljer.	Susanne
V-sak 115/24-26	Nordisk – Logo/Markedsføring Styret har fått flere forslag til logo. Administrasjonen har en ressursperson som kan hjelpe til med markedsføring, det kan derfor være nyttig å ta kontakt med henne før man bestemmer seg. Vedtak: Valg av logo utsettes. Espen tar kontakt med Karine for å høre hvordan hun kan hjelpe oss med markedsføring.	Susanne
O-sak 116/24-26	Konkurranser 2025 Gjennomgang av status for høstens konkurranser: Tromsø: Seksjonen/styret må bidra til å dele Tromsø sitt arrangement på sosiale medier	Trine



	• Det er søkt dispensasjon for to dommere • SSL dekker reise for skatere • Vi må minne om at alle deltakere må inn og melde seg på (hver enkelt danser) NM: • Seksjonen/styret må dele arrangementet og få ut informasjon • Det skal settes opp nytt møte med arrangør • Vitkig at transport kommer på plass	
O-sak 117/24-26	Breddesamling 2026 Gjennomgang av status for breddesamlingen 6.-8- februar 2026: • Viktig å få på plass en hotellavtale tidlig • Poster på sosiale medier - Få ut sted og dato • Instruktører på BW og Folkeswing må på plass • Instruktører Bugg er booket • Fire saler på Baardar er booket, Espen er kontaktperson	Susanne
O-sak 118/24-26	Budsjett – og regnskapsstatus september Budsjett- og regnskapsstatus for september ble gjennomgått. Status tas til orientering	Trine
O-sak 119/24-26	Info fra HS • Karine jobber med ND's profiler • Det pågår prosjekt med regioner og regionens rolle • Halvor skal sette i gang med webinar og valgkomiteer • Skrive protokoller og årsmøtepapirer	Susanne
Eventuelt	• Webinar i morgen - Roller	Susanne